

Body Check Services 體檢服務

Colonoscopy

結直腸內視鏡檢查 (腸鏡)

結直腸內視鏡檢查 (腸鏡) 是利用一條柔軟而可彎曲的管狀鏡頭由肛門進入直腸，經乙狀結腸、降結腸、橫結腸、升結腸直至盲腸部位進行檢查。醫生可透過螢光幕觀察腸內的狀況或病變，如腫瘤、潰瘍或瘰肉等，有需要時，醫生會抽取病變組織進行化驗，止血或切除瘰肉。大腸內視鏡是現時最有效、能同時進行檢查和切除大腸瘰肉的治療方法。

我需要接受腸鏡檢查嗎？

常見腸鏡檢查適應症：

- 不明原因腹痛
- 排便習慣改變 (腹瀉或便秘)
- 大便有血
- 有大腸癌家族史
- 大腸癌篩查

檢查前注意事項：

1. 檢查前須先將腸道完全清潔，避免糞便阻礙觀察大腸情況；檢查可於門診或醫院進行，可選擇局部或監察麻醉下進行。請按醫生處方服食瀉藥。
2. 術前六小時禁止飲食。
3. 如懷疑或已經懷孕，必須於檢查前通知醫生。
4. 請把現正服用的藥物告知醫生，尤其是糖尿藥物或影響血液凝固的藥物。

大腸內視鏡套餐收費

大腸鏡檢查 (包含瘰肉及活組織抽取) *港幣 \$15,800

痔瘡橡皮圈結紮術 (如需要) *港幣 \$3,500

如需監察麻醉，另加費用 *港幣 \$3,500

* 註：以上價錢只供參考，楷和醫療集團有權定期更新收費表，如有任何疑問，可與本診所職員聯絡。

聯絡我們

香港中環皇后大道中9號26樓
2601-04 & 06-08室
電話 Tel: (852) 2155-2355

(尖沙咀專科中心)
九龍尖沙咀河內道5號
普基商業中心2樓及3樓A室
電話 Tel: (852) 3619-0835

網址 Web: <https://chiron.care/>



Facebook



WhatsApp

更新日期 Updated: 2024-03

Body Check Services 体检服务

Colonoscopy

结直肠内视镜检查 (肠镜)

结直肠内视镜检查 (肠镜) 是利用一条柔软而可弯曲的管状镜头由肛门进入直肠，经乙状结肠、降结肠、横结肠、升结肠直至盲肠部位进行检查。医生可透过萤光幕观察肠内的状况或病变，如肿瘤、溃疡或息肉等，有需要时，医生会抽取病变组织进行化验，止血或切除息肉。大肠内视镜是现时最有效、能同时进行检查和切除大肠息肉的治疗方法。

我需要接受肠镜检查吗？

常见肠镜检查适应症：

- 不明原因腹痛
- 排便习惯改变 (腹泻或便秘)
- 大便有血
- 有大肠癌家族史
- 大肠癌筛查

检查前注意事项：

1. 检查前须先将肠道完全清洁，避免粪便阻碍观察大肠情况；检查可于门诊或医院进行，可选择局部或监察麻醉下进行。请按医生处方服食泻药。
2. 术前六小时禁止饮食。
3. 如怀疑或已经怀孕，必须于检查前通知医生。
4. 请把现正服用的药物告知医生，尤其是糖尿药物或影响血液凝固的药物。

大肠内视镜套餐收费

大肠镜检查 (包含息肉及活组织抽取)	*港币\$15,800
痔疮橡皮圈结扎术 (如需要)	*港币\$3,500
如需监察麻醉，另加费用	*港币\$3,500

* 注：以上价钱只供参考，楷和医疗集团有权定期更新收费表，如有任何疑问，可与本诊所职员联络。

联络我们

香港中环皇后大道中9号26楼
2601-04 & 06-08室
电话 Tel: (852) 2155-2355

(尖沙咀专科中心)
九龙尖沙咀河内道5号
晋基商业中心2楼及3楼A室
电话 Tel: (852) 3619-0835

网址 Web: <https://chiron.care/>



Facebook



WhatsApp

更新日期 Updated: 2024-03

Body Check Services 體檢服務

Colonoscopy

結直腸內視鏡檢查 (腸鏡)

During a colonoscopy, the doctor uses a colonoscope, a long, flexible, tubular instrument about 1cm in diameter that transmits an image of the lining of the colon so the doctor can examine the whole large intestine from rectum to sigmoid colon to the junctions of the small intestine for any abnormalities such as polyps, bleeding, tumors etc. The colonoscope is inserted through the rectum. If the doctor sees something that may be abnormal, small amounts of tissue can be removed for analysis (called a biopsy), and abnormal growths, or polyps, can be identified and removed. In many cases, colonoscopy allows accurate diagnosis and treatment without the need for a major operation.

Do I need Colonoscopy?

Common causes for doing Colonoscopy are:

- Unexplained Abdominal pain
- Blood in stools
- Change in bowel habits
- Family history of colorectal cancer
- Screening for colorectal cancer

Preparing for Colonoscopy:

1. Your bowel must be cleansed in order for colonoscopy to be successful. The Colonoscopy could be done in endoscopy centre or in hospitals, and could select under local anesthesia or monitored anesthetic care. You may also be asked to take laxatives by mouth.
2. Patient is required not to eat anything at least 6 hours before the test.
3. You must let the doctor know if there is a chance that you might be pregnant.
4. You should also inform the doctor of the drugs that you are on, especially drugs that affect your blood glucose levels and clotting.

Package of Colonoscopy

Colonoscopy (with Polyps & Biopsy)	*HK\$15,800
Haemorrhoid Banding if required	*HK\$3,500
Monitored Anaesthetic Care (MAC), if required	*HK\$3,500

* Prices are for reference only, Chiron Medical might update the fees from time to time. For any enquiry, please contact our clinic staff.

Contact us

Room 2601-04 & 06-08, 26/F,
9 Queen's Road Central,
Central, Hong Kong
Phone : (852) 2155-2355

(Tsim Sha Tsui Specialist Centre)

2/F & 3A, Podium Plaza,
No.5 Hanoi Road,
Tsim Sha Tsui, Kowloon
Phone : (852) 3619-0835

Website : <http://chiron.care/en>



Facebook



WhatsApp

更新日期 Updated: 2024-03